

卫理公会以萨迦守望者 20-26/10/2022

十月第四个星期的祷告事项

一、家庭

1. 祈求上帝带领父母亲晓得如何以信仰来建立孩子们之间关系，使孩子们能够从小就学习以基督的爱来彼此相爱，来荣耀基督耶稣。
2. 愿上帝无限的爱来浇灌在破碎的家庭，使基督的爱改变和医治他们在家庭中所受到的伤害。
3. 祈求上帝的救恩进入在外遇者身上，使他/她们明白自己的行为带给妻子/丈夫的伤害，更造成孩子内心的伤害，使他们无在父母身上看到健康夫妻关系。而，影响他们将来的婚姻观。
4. 为着基督徒婚姻观祷告，愿上帝引导他们明白和了解上帝对于基督徒婚姻的要求。更愿上帝保守他们心思意念上守贞，使他们一生一世都守住婚约。

二、教会

1. 马来西亚会督：贾古玛博士 (Rev. Dr. T. Jeyakumar)，愿上帝眷顾他身心灵的健康，在十月 19 日一直到十一月 28 日期间，他需要出席各年议会的会议。同时，求主赐给他聪明、智慧和敏锐上帝的旨意，带领各年议会的事工谈论中清楚看到上帝的旨意。
2. 愿上帝眷顾不同年议会的会督，使他们的心常常贴近上帝的话语，明白上帝的旨意。并在末世时代中，树立起圣经原则的立场，以基督的心为心，引导各自年议会的牧者和领袖以圣经的原则处理事情。

三、国家

十五届全国大选祷告：

1. 选举过程：

- a) 选举委员会：祈求上帝赐给他们智慧，使他们晓得如何让整个选举在廉洁、公义和公正的情况下进行。
- b) 祈求圣灵感动内心有公义之心的人，愿意参与在选举委员会成为其中一份子。
- c) 祷告各选区进行投票之时，不会有任何人事冲突。愿整个选举过程中都能顺顺利利的进行。

2. 选民祷告

- a) 首投族：有远大的眼光，广阔的胸怀，开明的思想，把手中神圣的一票，投给开明、有能力、清廉、爱民、愿意建设公义社会的候选人。
- b) 政治冷感族：祈求上帝医治带领他们，使他们对政治再一次燃烧起火热之心，并不受任何阻拦和借口来履行自己公民的责任。

3. 各党派

- a) 愿上帝赐给他们智慧，晓得如何选出爱民爱国的候选人。
- b) 祈求上帝赐给各党派在竞选期间有智慧的言语，并深入思考自己的竞选宣言实在性。

四、世界

1. 环保：愿世人都明白自己是地球一分子，我们需要参与环保，做一个地球的好管家。
2. 天灾：非洲多国因为豪雨引爆洪水，将近数十万人民流离失所。因此，许多的农作物被破坏。导致，饥荒会继续恶化下去。愿上帝赐智慧给联合国晓得如何帮助非洲来渡过难关。
3. 战争：俄军使用神风无人机空袭击乌克兰基普，导致两个关系军事冲突再一次升温。愿上帝的爱成为他们之间的协调者，使他们因为神的无私的爱化解他们之间的问题。
4. 瘟疫：为着乌干达政府有智慧晓得如何控制伊波拉病毒传播来祷告。目前，乌干达总统紧急封锁疫情灾区来控制疫情传播。同时，为着疫苗能够早日研发出来向上帝祈求。

Issachar Watchmen Methodist (IWM) 20-26/10/2022

Prayer items 4th week of October

I. Family

1. Pray that God would guide parents to build bonding with their children through faith, so that they could learn from young to love one another with the love of Christ and eventually to glorify Jesus Christ.
2. Ask that God's infinite love shower on broken families to transform them and heal their wounds through the love of Christ.
3. Pray for God's salvation to enter the heart of those with extramarital affair, come to understand how their actions have hurt their spouses, and also their children. Broken marriage might affect their children regards their opinion towards their own marriage in the future.
4. Pray for the biblical view of marriage, God would guide them to fully understand the basic requirements for Christian marriage. May God keep them chaste in their hearts and minds, so that they would keep their marriage covenant as a lifetime promise.

II. Church

1. Pray for the Bishop of Malaysia, Rev. Dr. T. Jeyakumar, ask that God bless his health in body, mind and soul, as he needs to attend various Annual Conference meetings from October 19th to November 28th 2022. At the same time, ask for wisdom, knowledge and keenness of God's will, so that Bishop has clear vision on God's will in chairing various Annual Conferences meetings on their ministry works and action plan.
2. May God bless the bishops come from different Annual Conferences, so that they always remain close to God's word and understand God's will. And in the last days, establish a position of biblical principles, with the mind of Christ, guide the pastors and leaders of their respective Annual Conference to handle matters base on biblical principles.

III. Nation

Prayer for 15th General Election:

1. Election process
 - a) Election Committee: Pray that God would grant them wisdom to conduct the entire election process in a clean, just and fair manner.
 - b) Pray that the Holy Spirit would move those with a righteous heart to participate in the election committee and be a part of it.
 - c) Pray for mitigation of personal conflicts in each constituency voting station. May the whole election process proceed smoothly.
2. The Voters
 - a) First-time voters: They have a lofty vision, a broad mind, an open mind, and a sacred vote in their hands to vote for candidates who are enlightened, capable, clean, love the people, and willing to build a just society.
 - b) Political indifferent people: Pray for God to heal and lead them, so that they would have a fiery heart for politics again, and they would not be hindered or find excuses not to fulfill their civic responsibilities.
3. Political parties
 - a) May God give them wisdom to choose the right candidate who love the people and love the country.
 - b) Ask that God would provide respective political parties with wise words during the campaign and ability to give thorough thoughts about the practicality of their campaign manifesto.

IV. World

1. Environmental protection: Pray that everyone would play a part for the mother earth, take more active participation in environmental protection and be a good steward of the mother earth.
2. Natural disasters: Hundreds of thousands of people have been displaced by storms and floods caused by torrential rains in many African countries. As a result, many crops were destroyed and the famine will continue to worsen. May God grant wisdom to the United Nations to help Africa get through this trying times.
3. War: The Russian military used kamikaze drones to attack Ukraine's Kyiv, causing military conflict between the two countries to heat up again. May God's love be the mediator between them, so that they could resolve their problems because of God's selfless love.

4. Plague: Pray for wisdom for the Uganda government able to control the spread of the Ebola virus. For now, the President of Uganda has urgently sealed off the affected areas to curb the spread. At the same time, pray for the early development of a vaccine against Ebola virus.

Isakhar Pengawal Methodist 20-26/10/2022

Doa minggu keempat Oktober

A. Keluarga

1. Berdoa agar Tuhan memimpin ibu bapa untuk mengetahui cara untuk membina hubungan antara anak-anak dengan iman supaya mereka dapat belajar sejak kecil saling mengasihi antara satu sama dalam kasih Kristus dan memuliakan Yesus Kristus.
2. Semoga kasih Tuhan yang tidak terhingga dicurahkan kepada keluarga yang berpecah-belah supaya kasih Kristus dapat mengubah dan mengubati luka yang dialami dalam keluarga.
3. Berdoa agar keselamatan Tuhan masuk dalam penzina supaya dia memahami bahaya yang akan dibawa oleh tindakannya terhadap isteri / suami mereka, dan kecederaan dalaman anak-anak mereka, menyebabkan mereka tidak dapat melihat hubungan sihat dalam ibu bapa mereka. Seterusnya, mempengaruhi pandangan masa depan mereka terhadap perkahwinan.
4. Doakan konsep perkahwinan Kristian, semoga Tuhan membimbing mereka agar mereka jelas dan faham akan kehendak Tuhan dalam perkahwinan Kristian. Semoga Tuhan menjaga mereka suci dalam hati dan fikiran mereka supaya mereka akan memelihara perjanjian perkahwinan mereka sepanjang hidup mereka.

B. Gereja

1. Berdoa untuk biskop Malaysia iaitu Rev Dr. T. Jeyakumar, semoga Tuhan merahmati beliau secara fizikal dan mental, kerana beliau akan menghadiri persidangan-persidangan tahunan dari 19 Oktober hingga 28 November. Pada masa yang sama, mohon Tuhan memberi beliau kebijaksanaan, kearifan, dan kepekaan terhadap kehendak Tuhan dalam memimpin perbincangan dalam setiap persidangan yang diadakan.
2. Semoga Tuhan memberkati para uskup dalam persidangan yang berbeza supaya hati mereka sentiasa dekat dengan firman Tuhan dan memahami kehendak Tuhan. Dalam zaman apokaliptik, tubuhkan kedudukan prinsip Alkitab yang berpusat dalam hati Kristus dan membimbing gembala dan pemimpin-pemimpin dalam jemaat masing-masing untuk menangani segala peristiwa mengikut prinsip Alkitab.

C. Negara

Doa untuk Pilihan Raya Umum ke-15

1. Proses pilihan raya

- a) Suruhanjaya Pilihan Raya: Berdoa agar Tuhan memberikan mereka kebijaksanaan tentang cara melaksanakan pilihan raya dengan bersih, adil dan saksama.
- b) Berdoa agar Roh Kudus supaya menyentuh hati mereka agar mereka mempunyai hati yang soleh untuk melibatkan diri dalam jawatankuasa pilihan raya.
- c) Berdoa agar tidak berlaku konflik semasa pengundian diadakan. Semoga semua proses pilihan raya berjalan lancar

2. Berdoa untuk pengundi

- a) Pengundi pertama: berwawasan tinggi, berpandangan luas, berfikiran terbuka, dan memilih calon yang berilmu, berkebolehan, bersih, cinta akan rakyat dan sanggup membina masyarakat yang adil
- b) Orang yang acuh tak acuh terhadap politik: berdoa agar Tuhan menyembuhkan dan memimpin mereka supaya membara hati mereka terhadap politik lagi, tanpa sebarang halangan dan alasan untuk menunaikan tanggungjawab warganegara mereka.

3. Setiap parti politik

- a) Semoga Tuhan memberi mereka kebijaksanaan dalam memilih calon yang sayang akan rakyat dan cinta akan negara.
- b) Berdoa agar Tuhan memberi kata-kata bijak semasa berkempen kepada parti-parti dan pemikiran secara mendalam tentang pernyataan kempen mereka.

D. Dunia

1. Perlindungan alam sekitar: Semoga semua orang memahami bahawa adalah sebahagian daripada bumi ini, kita perlu mengambil bahagian dalam penjagaan alam sekitar dan menjadi penjaga bumi yang baik.

2. Bencana alam: beratus-ratus ribu orang telah kehilangan tempat tinggal akibat banjir yang disebabkan hujan lebat di beberapa kawasan negara Afrika. Akibatnya, banyak tanaman telah musnah, kebuluran bertambah buruk. Semoga Tuhan memberi kebijaksanaan kepada Pertubuhan Bangsa-bangsa Bersatu untuk mengetahui cara membantu Afrika dalam masa yang sukar ini.

3. Peperangan: Tentera Rusia menggunakan dron kamikaze untuk menyerang Ukraine menyebabkan konflik ketenteraan antara kedua-duanya semakin hangat. Semoga kasih Tuhan menjadi perantara antara mereka agar mereka dapat menyelesaikan masalah antara mereka kerana kasih Tuhan yang tidak egois.

4. Wabak: Berdoa agar kerajaan Uganda mempunyai kebijaksanaan untuk mengawal penyebaran virus Ebola. Pada masa ini, Presiden Uganda telah menghalang penularan wabak dengan menutup kawasan yang berjangkit. Pada masa yang sama, berdoa supaya vaksin dapat dibangunkan lebih awal.